
 
Notulen vergadering Oudercommissie 
 
Datum:  woensdag 28 februari 2024  
Locatie:  Doornenburg  
Aanwezig: Adriaan, Carolien, Esther, Marian, Regina, Jeanette en Laura 
Afwezig: Janneke en Josanne 
 
Voorzitter:  Carolien  
Notulist:  Adriaan 
 

1. Welkom  
 

2. Notulen vorige vergadering  
Is goedgekeurd.  
 

3. Mededelingen/Nieuwtjes van Jeanette 
- Afgelopen tijd veel personele wisselingen geweest. Op dit momenteel lopen er nog diverse 
sollicitatiegesprekken voor nieuwe medewerkers. 
- Bij Peuterspelen de Eekhoorn was wat ruis door het vertrek van een vaste leidster. Jeanette heeft 
ouders uitgenodigd voor een gesprek en de ruis is weg.  
- Volgend jaar is het 25-jarig bestaan van de Company. Jeanette wil dit groots vieren.  
 

4. Binnengekomen mail/post:  
a. Nieuwsbrieven BOINK Dec, Jan, Feb 

Hebben we ontvangen en gelezen. De cursussen via Boink mag je volgen, dan kan je jezelf 
aanmelden.  

b. Informatieavonden 'peuter in zicht' – stand van zaken?  
De Company heeft hier enthousiast op gereageerd en heeft contact gehad met een 
jeugdverpleegkundige. Ook zijn er al diverse aanmeldingen binnengekomen. Wordt vervolgd. 

c. Eindrapport de Eekhoorn 
Geen bijzonderheden 
 

5. Nieuws op de locaties:  
a. Peuterspelen  

i. Eekhoorn > Geen bijzonderheden.  
ii. Kolmenscate > Geen bijzonderheden. 

iii. Wizard > Zie BSO.  
b. KDV 

i. Doornenburg > In de hal worden door een timmerman kasten op maat 
gemaakt. Deze komen om de kapstokken heen. Dan komen de bakken boven 
in de kast en de luizenzak eronder. Ook komt er een lange bank in het 
midden met boeken eronder en in het midden een boom.  

c. BSO 
i. Eekhoorn > Geen bijzonderheden. 



ii. Kolmenscate > Geen bijzonderheden.  
iii. Wizard > De wizard heeft een nieuwe directeur en hierdoor zijn enkele 

veranderingen doorgevoerd die impact hebben op de BSO. Jeanette en de 
directeur hebben gespreken over hoe de samenwerking tussen school en de 
BSO voorgegeven gaat worden. 
 

6. Thema: Veiligheid & Gezondheid 
- Gesproken over wat er onder gezond eten valt en hoe hier mee om te gaan als kinderen op de BSO 
een bakje eten van huis meenemen.  
- Op dit moment is er één BSO waar een warme maaltijd wordt aangeboden (tegen kostprijs). Wordt 
er bij de intake van de BSO-kinderen gevraagd wie er behoefte heeft aan een warme maaltijd? Op dit 
moment is het intakeformulier nog niet aangepast. 
- VOG besproken 
- Huisvesting is besproken. Op de Wizard lopen er nu gesprekken over de indeling van de BSO en 
Peuterspelen.  
 

7. WVTTK en Rondvraag  
- Gebruik App: De app wordt actiever gebruikt door de medewerkers, d.m.v. het plaatsen van 
verhaaltjes. Voor de BSO is dit nog lastig, er is veel tijdsgebrek. Bij de vakantie BSO proberen ze elke 
dag een verhaaltje te plaatsen. Zo gaan ouders ook meer de app gebruiken.  
 

8. Vaststellen volgende vergadering  
Woensdag 15 mei 


